



KWOK TAK SENG CATHOLIC SECONDARY SCHOOL
天主教郭得勝中學

沙田秦石邨 Chun Shek Estate, Shatin, Hong Kong
www.ktscss.edu.hk info@mail.ktscss.edu.hk ☎ 2605-9033 ☎ 2605-7956

通告編號:17-18/017c

中二級通識教育科長者探訪

敬啟者：通識教育科為培養同學的社會意識和增強對弱勢社群的認識及關顧，中二級課程設『香港人口與社會發展』課題。此課題除探討香港人口及社會發展問題外，亦會介紹本港弱勢社群及社會保障制度。為了令同學確切認識及體驗實況，中二級同學將於二零一七年十一月六日或十一月十五日到新翠邨進行探訪及清潔服務。探訪前，同學將會於課堂上接受有關探訪長者之技巧訓練及準備。探訪活動日期及安排詳情如下：

班別	日期	集合及解散地點	活動地點
2A	15/11/2017(三) 1:40-4:45 pm	學校	新翠邨
2B	15/11/2017(三) 1:40-4:45 pm	學校	新翠邨
2C	6/11/2017(一) 1:40-4:45 pm	學校	新翠邨
2D	6/11/2017(一) 1:40-4:45 pm	學校	新翠邨

學校安排此項活動，純為培養學生合群、服務精神，敬希台端鼓勵 貴子弟積極參與為荷。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思騁校長謹啟

二零一七年十月二十日

- 備註： 1. 探訪當日，同學須穿著整齊體育服回校，並帶備清潔手套及抹布，同學亦宜帶備飲用水。
2. 有關班別需於探訪當日下午一時四十分於課室點名及進行簡介，然後步行往新翠邨，並於三時三十分開始步行回校，進行分享至四時四十五時放學。

通告編號：17-18/017c

回條

敬覆者： 本人知悉 貴校中二級通識教育科舉行的長者探訪及清潔服務活動安排。本人定當鼓勵 敝子弟積極參與。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名： _____

班別： _____ 班號： _____

家長/監護人簽名： _____

二零一七年 _____ 月 _____ 日



Ref: 17-18 / 017e
20 Oct 2017

Dear Parent(s) / Guardian(s),

S2 Liberal Studies Elderly Visit

Liberal Studies aims to raise students' social awareness and understanding of the underprivileged in society. The module "Hong Kong Population and Social Development" looks into the underprivileged community and social welfare system. S2 students will have the chance to experience more by visiting and cleaning the homes of single-living elderly in Sun Chui Estate on 6 Nov or 15 Nov. Related training will be provided in class before the visit. Details are as follows:

Class	Date	Assembling / Dismissal place	Location
2A	15 Nov 2017 (Wed) 1:40-4:45 pm	School	Sun Chui Estate
2B	15 Nov 2017 (Wed) 1:40-4:45 pm	School	Sun Chui Estate
2C	6 Nov 2017 (Mon) 1:40-4:45 pm	School	Sun Chui Estate
2D	6 Nov 2017 (Mon) 1:40-4:45 pm	School	Sun Chui Estate

This meaningful activity cultivates students' cooperation skills and serving spirit, and should be supported and encouraged.

Note:

- On that day, students should wear their PE uniform, and bring their own gloves and cloth. Drinking water should be prepared.*
- Students should gather for a briefing in the classroom at 1:40pm, walk to the Sun Chui Estate, and start to return to school at 3:30pm for post-activity sharing. Students will leave school at 4:45pm.*

Yours sincerely,

Steven Hon

Principal

Ref: 17-18/017e
20 Oct 2017

Reply Slip

I have fully understood the arrangements of the activity (S2 Liberal Studies – Elderly visit and home-cleaning). I have fully understood the content of this school notice and will comply accordingly, and will encourage my son / daughter to take part actively.

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian's signature: _____